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Искрен разговор Бакира Изетбеговића и Александра Вучића у Београду је највећи
догађај и отвара простор истинском помирењу Срба и Бошњака.

  

То је рекао српски члан Председништва БиХ Младен Иванић.

  

  

Тај разговор се, како каже, догодио далеко изван камера и новинара и отвара простор,
још не и гаранцију, да би заиста могло, ако се тако настави, доћи до истинског
помирења, посебно Срба и Бошњака.

  

Иванић, међутим, није желео да говори о детаљима тог разговора.

  

За сарајевско "Ослобођење" он је посету Београду оценио изузетно пријатном.

  

“То је заиста био један искрен и топао дочек, не само што је било вруће, али је стварно
био топао дочек, у коме се Београд врло јасно хтео показати, потрудити да буде добар
домаћин“, рекао је Иванић.

  

Претпоставља, каже, да су ту два разлога - да се покрије тај један негативан имиџ у
односима после догађаја у Поточарима, а на неки начин претпостављам да има ту и
жеље да се мало покаже и другачија слика у односу на саме оне догађаје у смислу
организације, дочека.

  

“И Београд је стварно изузетан домаћин, господин Вучић посебно. Ја не бих уопште
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давао значаја повременим коментарима типа зашто је Председништво ишло на позив
премијера и сличним стварима“, рекао је Иванић.

  

Изузетно важним сматра да је до те посете дошло.

  

“Подсетивши на све значајне теме о могућностима сарадње две државе, Иванић каже да
је било речи и о његовом односу са председником Републике Српске Милорадом
Додиком, те да му је, како каже, српски премијер врло јасно рекао да он нема намеру да
се петља у унутрашње односе Српске. Он то и не ради“, навео је Иванић.

  

Говорећи о најављеном одржавању референдум о раду правосудних институција БиХ,
Иванић каже:

  

“Додик је озбиљан политичар, без обзира на то што се ја с њим не слажем, има превише
авантуризма у себи, али ће сигурно добро размислити. Јасне је поруке добио, а има и
времена“.

  

(Танјуг)
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